

Date: 19 January 2026

التاريخ: 19 يناير 2026

Subject: Oman Oil Marketing Company SAOG Announces the Signing of Share Purchase Agreement for Sale of Subsidiary

Oman Oil Marketing Company SAOG ("the Company") has entered into a Share Purchase Agreement ("SPA") on 15 January 2026 for the sale of its 100% shareholding in its wholly owned subsidiary, Sultanate Energy Company Limited ("the Subsidiary").

The Subsidiary is engaged in fuel service operations in the United Republic of Tanzania. This transaction forms part of the Company's ongoing strategic review of its international portfolio and reflects its focus on optimizing operations and strengthening long-term value for shareholders.

Completion of the transaction is subject to the fulfilment of customary conditions precedent, including obtaining the necessary regulatory approvals, where applicable.

Upon completion, the transaction is expected to support the Company's strategic objectives, enhance operational efficiency, and allow management to further focus on core markets and growth opportunities.

The Company will make further disclosures to the market upon satisfaction of the conditions precedent and completion of the transaction, in accordance with applicable laws and regulatory requirements.

Best Regards,



Tarik Mohamed Al Junaidi
Chief Executive Officer

الموضوع: شركة النفط العماني للتسويق ش.م.ع. تعلن عن توقيع اتفاقية بيع وشراء أسهم لبيع شركة تابعة

تعلن شركة النفط العماني للتسويق ("الشركة") أنها قد أبرمت اتفاقية بيع أسهم ("الاتفاقية") بتاريخ 15 يناير 2026 لبيع كامل حصتها البالغة 100% في شركتها التابعة المملوكة لها بالكامل، شركة السلطنة للطاقة المحدودة ("الشركة التابعة")

تعمل الشركة التابعة في مجال خدمات توزيع الوقود في جمهورية تنزانيا المتحدة. وتأتي هذه الصفقة ضمن المراجعة الاستراتيجية المستمرة لمحفظة استثمارات الشركة الدولية، وتعكس تركيزها على تحسين الكفاءة التشغيلية وتعزيز القيمة طويلة الأجل لمساهميها.

ويُخضع إتمام الصفقة لاستيفاء الشروط المسبقة المعادة، بما في ذلك الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة.

ومن المتوقع، عند اكتمال الصفقة، أن تسهم في دعم الأهداف الاستراتيجية للشركة، وتعزيز كفاءتها التشغيلية، وتمكين الإدارة من التركيز بشكل أكبر على الأسواق الأساسية وفرص النمو المستقبلية.

وستقوم الشركة بالإفصاح عن أي مستجدات لاحقة للسوق عند استيفاء الشروط المسبقة وإتمام الصفقة، وذلك وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها.

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،

طارق محمد الجندي
رئيس التنفيذي